
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

   Θεσσαλονίκη, 09/03/2021 
 

Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
 
ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 
 
 
ΘΕΜΑ: «Έκτακτη ενίσχυση στο βαμβάκι λόγω της πανδημίας» 
 

 

 

Κύριε Υπουργέ, 

Το σύνολο των βαμβακοκαλλιεργητών της χώρας ζητούν το βοήθημα για το βαμβάκι 
λόγω της πανδημίας του κορωνοϊού να μην δοθεί ανά στρέμμα, ούτε κλιμακωτά, αλλά 
ανά κιλό, ώστε να μην το λάβουν αυτοί που απλά σπέρνουν μόνο και μόνο για να 
πάρουν την συνδεδεμένη ενίσχυση, αλλά να το δικαιούνται μόνον όσοι ξόδεψαν για την 
πραγματική παραγωγή. Αυτό είναι και το μόνο δίκαιο για τον παραγωγό. Επίσης, 
ζητούν να μπει ένα τέλος στην αισχροκέρδεια των εκκοκκιστών και γενικά, όλων των 
εμπόρων, που παίρνουν την παραγωγή τους για ψίχουλα και τους πληρώνουν 
τελευταία στιγμή, στερώντας από τους παραγωγούς κάθε περιθώριο αντίδρασης. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεσθε να λάβετε άμεσα τα κατάλληλα μέτρα, προκειμένου να δοθούν λύσεις στα 
ανωτέρω δίκαια αιτήματα χιλιάδων βαμβακοκαλλιεργητών; 
 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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